
Minnesanteckningar från möte nr. 2 med Forum Håbo – en fossilbränslefri kommun 2050
Tid: måndagen den 15/4 2010 Plats: Kommunhuset

Närvarande: Håkan Nihlman, Marcus Carson, Klas Klasson, Conny Geijer och Anna Atterlöf 
(representerade Håbo Kommun som tjänstgörande tjänsteman)

1. Håkan har sökt aktivitetsstöd (25.000 :-) från Naturskyddsföreningen för publika aktiviteter inom 
ramen för forumet såsom föreläsningar, studiebesök m.m. och förväntas erhålla beslut om ansökan går 
igenom i slutet av maj.

2. Anna presenterade en Excel-lista över objekt (byggnader m.m.) tillhöriga Håbo kommun. Listan 
distribueras till forumets medlemmar.

3. Håkan efterlyste data över ledningssystemet (vatten-avlopp). Har efterfrågat utredningen VA 2050 
från Andreas Lindgren (VA-chef).

4. Klas berättade att det nyligen publicerats en mycket intressant rapport om driftserfarenheter från en 
nybyggd skola i Storfors kommun som byggts med hjälp av ”Passivhusteknik” och som försetts med 
solceller. Resultaten visar mycket låga driftskostnader. Klas mailar länk till rapporten.
Erfarenheterna från denna skola skulle kunna tjäna som ett viktigt underlag för det nya planerade 
äldreboendet som byggchef Veronica Blees är intresserad att bygga m.h.a. ”Passivhusteknik”.

5. Klas fick i uppdrag att ta fram nyckeltal (för kostnadsberäkningar) till nästa möte.

6. Nästa möte förläggs hos Klas (i Skörby) . Klas mailar ut tre alternativa tider.

Vid pennan

Håkan Nihlman


